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Z posiedzenia Rady Seniorów Miasta i Gminy Kórnik 

z dnia 5 lutego 2024 roku

Posiedzenie odbyło się w Sali posiedzeń ratusza bnińskiego. 
Uczestniczyło w nim 8 członków Rady Seniorów, posiedzenie więc było 
prawomocne.

Obecni:

1. Marek Kaczmarek- przewodniczący
2. Krystyna Antkowiak
3. Barbara Fluder
4. Aleksandra Grzelak
5. Irena Kaczmarek
6. Stanisław Kasprzyk
7. Antoni Odzimek
8. Anna Wojtaszek

Nieobecny, usprawiedliwiony: Tadeusz Warkocki.

W posiedzeniu uczestniczyli także:

Burmistrz Miasta i Gminy Kórnik- Przemysław Pacholski,

Zastępca przewodniczącego Rady Miasta i Gminy- Roman Genstwa,

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Polityki Społecznej Rady 
Miasta i Gminy, a zarazem szefowa Wspaniałej Siódemki- Magdalena 
Pawlaczyk,

Kierownik DIM- Robert Jankowski,

Koordynator do spraw RS- Joanna Grzegorowska.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia, powitanie gości i sprawdzenie obecności.
2. II lecie Rady Seniorów Miasta i Gminy Kórnik.
3. Odczytanie protokołu ze spotkania Rady Seniorów MiG Kórnik z 

dnia 10 stycznia br.; głosowanie;
4. Sprawy bieżące:

- dyżur senioralny- A. Wojtaszek
- udział w 32 finale WOŚP



- ławeczki na ulicach Kórnika
- informacja na temat przyszłego utworzenia Szkoły Cukrzyków 
(udział w spotkaniu Anna Wojtaszek i Robert Jankowski).

5. Wolne głosy.

6. Zakończenie posiedzenia.

1. Przewodniczący Marek Kaczmarek dokonał otwarcia posiedzenia 
i sprawdzenia obecności. Powitał przybyłych gości.

2. Nastąpiła przerwa w posiedzeniu i został wniesiony tort z dwoma 
świeczkami z okazji drugiej rocznicy powstania Rady Seniorów. 
Burmistrz składając życzenia podkreślił, że istnieje doskonała 
współpraca pomiędzy Radą Gminy a Radą Seniorów, postulaty i 
propozycje są rozpatrywane, a informacje systematycznie przekazywane 
do RS. Burmistrz docenia doświadczenie członków Rady Seniorów i to, 
że w skład tej rady wchodzą członkowie wielu stowarzyszeń z terenu 
gminy i dzięki temu może być realizowanych wiele zadań w terenie i w 
DIM.

R. Genstwa podziękował za trudne dwa lata, kiedy rada się organizowała 
i za promocję gminy przez członków RS.

Radna M. Pawlaczyk przekazała życzenia i gratulacje.

R. Jankowski nawiązał do współpracy z organizacjami z Borowca 
i Kamionek i dodał, że głos seniora jest coraz bardziej słyszany 
i rozumiany.

3. Nie było uwag do odczytanego protokołu i został on przyjęty 
jednogłośnie.

4. Podczas dyżuru senioralnego A. Wojtaszek nie było interesantów.

Podsumowano udział członków RS w 32 finale WOŚP, członkiem sztabu 
była K. Antkowiak, radny M. Kaczmarek przekazał na rzecz WOŚP dwa 
vouchery z których dochód zasilił konto orkiestry.

Pojawiła się propozycja, żeby w Kórniku, podobnie jak w Środzie Wlkp., 
powstała szkoła cukrzyków lub klub skupiający ludzi z problemami. 
Informacje na ten temat dotarły już do Kórnika, A. Wojtaszek 
uczestniczyła w spotkaniu w Środzie Wlpk., R. Jankowski spotkał się z



przewodniczącym klubu zrzeszającego cukrzyków ze Środy Wlkp., 
przedstawił też temat lekarzom z Ośrodka Zdrowia w Kórniku. Spotkania 
ludzi zainteresowanych problemem mogłyby się odbywać w DIM.

Wywiązała się dyskusja na temat likwidacji barier utrudniających osobom 
starszym poruszanie się w mieście, w sklepach w instytucjach lokalach, 
żeby Kórnik mógł być miastem przyjaznym seniorom. M. Kaczmarek 
przedstawił propozycję ustawienia ławek w ciągach ulicznych i przy 
ratuszu oraz wprowadzenie udogodnień dla niewidomych i 
słabowidzących.

Burmistrz odpowiedział, że ławki w mieście wkrótce się pojawią, jest też 
opracowywany plan dostosowania budynków publicznych dla 
słabowidzących, w projekcie uczestniczy Anita Wachowiak - rzecznik 
osób niepełnosprawnych.

Pojawiło się też pytanie, czy Karta Seniora mogłaby umożliwiać 
seniorom bezpłatne parkowanie na parkingu przy ratuszu. Burmistrz 
poprosił, żeby inicjatywa w tej sprawie wyszła od Rady Seniorów w 
formie uchwały. Jeżeli nie będzie ustawowych przeciwwskazań do 
realizacji, projekt zostanie zrealizowany. R. Genstwa dodał, że na 
parkingu gmina nie zarabia, a inicjatywa jest godna zrealizowania.

5. Korzystając z okazji Burmistrz poinformował, że Gmina Kórnik zajęła 
pierwsze miejsce w Rankingu Gmin Województwa Wielkopolskiego w 
kategorii gmin miejsko - wiejskich w roku 2023. Miejsce w rankingu to 
wynik 16 syntetycznych wskaźników obrazujących różne sfery życia 
wspólnot lokalnych w naszym regionie.

6. Przewodniczący zakończył posiedzenie i poinformował, że marcowe 
posiedzenie Rady Seniorów odbędzie się w się w Bninie 11 marca o 
godzinie 10:00.

Protokołowała Barbara Fluder
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